
1 
 

PROTOKÓŁ nr XIV/2019 

z XIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie, odbytej w dniu 28 sierpnia 2019 r. o godz. 16:00 w 
RCK w Rogoźnie. 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Maciej Kutka, który trzykrotnym 
uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył sesję i przewodniczył jej obradom.  
Po powitaniu Pań i Panów Radnych,  Burmistrza Rogoźna p. Romana Szuberskiego, kierowników i 
dyrektorów jednostek, sołtysów, a także pozostałych zaproszonych gości, przystąpiono do realizacji 
porządku obrad. 
Przewodniczący stwierdził, na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w sesji bierze udział 15 
radnych, a Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodniczący poinformował 
również, że dwóch radnych zgłosiło, że przyjdą po rozpoczęciu sesji. 
Lista obecności Radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
Lista obecności gości z sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

II. Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 
4. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych Rady 

Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 
5. Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do realizacji zadań w nowym roku 

szkolnym. 
6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

 
a) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 166/1 i 166/2, położone w obrębie Rogoźno - ul. 
Leśna, w trybie przetargowym, 
b) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2364/1, położonej w Rogoźnie w rejonie ul. 
Fabrycznej na mienie Gminy Rogoźno, 
c) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży działki nr 1346/4, położonej 
w Rogoźnie przy ul. Polnej przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej, 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym 
- działki nr 564/4, Rogoźno, 
e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym 
- część działki nr 1921/14, Rogoźno, 
f) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
najmu lokalu użytkowego 
g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
najmu pomieszczenia magazynowego 
h) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr:308/7 i 308/8, położone w obrębie Jaracz - 
Rożnowice, gm. Rogoźno, w trybie przetargowym, 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 111, położona w obrębie Parkowo - gm. Rogoźno, 
w trybie przetargowym, 
j) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr :197/11, 197/12, 197/13 i 197/14, położone w 
obrębie Rogoźno - rejon ul. Leśnej i Słonecznej, w trybie przetargowym, 
k) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 206, położona w obrębie Garbatka - Dziewcza 
Struga, gm. Rogoźno, w trybie przetargowym, 
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l) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 308/5, położona w obrębie Jaracz - Rożnowice, 
gm. Rogoźno, w trybie przetargowym, 
m) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1609/2, położonej w Rogoźnie przy 
projektowanej ul. Moniuszki (obręb Rogoźno), przeznaczonej do zbycia na poprawę 
warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 
n) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1764, położona w obrębie Rogoźno - ul. Gościnna 
11 miasto Rogoźno, w trybie przetargowym, 
o) nadania Statutu Rogozińskiemu Centrum Kultury z siedzibą w Rogoźnie, 
p) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 
r) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 
s) zmian w WPF na lata 2019-2037. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie. 

 

Przed rozpoczęciem obrad sesji pan Przewodniczący wraz z panem Burmistrzem Romanem Szuberskim 
pogratulowali zespołowi PA-MAR-SZE za zajęcie I miejsca w konkursie Mistrzostw Polski Mażoretek, 
życząc im dalszych sukcesów 

ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący RM w Rogoźnie przystąpił do punktu 2, tj. przyjęcie porządku obrad. Porządek obrad 
został przyjęty jednogłośnie, po wprowadzeniu w punkcie 6  uchwał: 

Pkt a) ustanowienia herbu, flagi, łańcucha Burmistrza Rogoźna, łańcucha Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Rogoźnie, sztandaru i pieczęci urzędowej oraz ustalenia zasad ich używania, a także 
zasad używania hejnału Gminy Rogoźno, 

Pkt s) uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Rogoźno, 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
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ad. 3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

Do protokołu z poprzedniej sesji pan radny Janus wniósł ustna poprawkę w sprawie obecności radnych 
– z uwagą by poprawić na 12. Pan przewodniczący Kutka przyjął uwagę i przystąpił do głosowania. 

Protokół z XIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie został przyjęty jednogłośnie, przy obecności 
14 radnych. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XIII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie z 
poprawką radnego Henryka Janusa 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Henryk Janus, Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam 
Kutka, Jarosław Łatka, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Adam Nadolny, Paweł 
Wojciechowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 

 

ad. 4. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania Starosty i Radnych 
Rady Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 

Pan radny Zbigniew Chudzicki poprosił o kilka slów na temat przeprowadzonych remontów i 
przygotowania placówek oświatowych powiatowych do nowego roku szkolnego. 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu wskazała, że  w szkole im. Hipolita Cegielskiego jest 
przeprowadzany III etap inwestycji, czyli remont dachu – na ten cel w budżecie przeznaczone było 400 
tys zł, pozostaje do realizacji ostatni IV etap, za 400 tys zł. Również blendy, czyli ozdoby przy oknach 
też są na etapie odnawiania, pozostałe inwestycje do tyczą wymiany okien w LO i Zespole Szkół im. 
Hipolita Cegielskiego.  

Natomiast co do drugiego pytania, pani Renata Tomaszewska wyjaśniła, że ten punkt będzie omawiany 
jeżeli chodzi o szkoły gminne, a szkoły powiatowe są przygotowane do nowego roku szkolnego, nawet 
jeżeli chodzi o podwójny nabór. Nie wszyscy dyrektorzy w arkuszach organizacyjnych przygotowali 
podwójny nabór, wręcz przeciwnie zaplanowane było jak gdyby zmniejszenie tego naboru co 
skutkowało zmniejszeniem wymiary dla nauczycieli – byli nauczyciele, którzy otrzymali wypowiedzenie 
zmieniające lub wręcz wypowiadające stosunek pracy. Jednak po naborze, kiedy okazało się że 
rzeczywiście tych klas jest więcej, powstał problem, że nauczycieli brakuje. 

Pani Tomaszewska powiedziała, że w Hipolicie Cegielskim powstało 8 klas pierwszych, natomiast w LO 
3 klasy pierwsze. 

Kolejne pytanie radnego Chudzickiego dotyczyło otwarcia w starostwie punktu paszportowego, co 
wiąże się z ogromnym ułatwieniem dla mieszkańców Rogoźna?  
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Pani Przewodnicząca poinformowała, że rzeczywiście takie starania pani starosta Zofia Kotecka podjęła 
na poziomie Urzędu Wojewódzkiego i wszystko wskazuje na to, że taki punkt zostanie w Obornikach 
utworzony, chociaż żadnych konkretnych decyzji jeszcze nie ma.  

Pan radny Bartosz Perlicjan powiedział, że jakiś czas temu wysłał do powiatu wniosek w sprawie 
wymalowania przejścia dla pieszych koło kościoła w Parkowie, a drugi wniosek na temat 
wyremontowania powierzchni drogi pomiędzy Jaraczem, a Rożnowicami i do dnia dzisiejszego nie ma 
odpowiedzi?  

Pani Renata Tomaszewska poinformowała, że był to czas kiedy nastąpiła wymiana osób na 
stanowiskach i poprosiła o wyrozumiałość i czas. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zapytał, czy powiat składał wnioski o dofinansowanie ze środków 
zewnętrznych na drogi i czy już wiadomo ile środków powiat otrzyma? 

Pani Renata Tomaszewska poinformowała, że powiat oczywiście takie wnioski złożył, otrzymał 
informację, jednak nie jest to informacja pewna. Powiat jest na liście z inwestycją drogi Karolewo – 
Tarnowo, ale podobnie jak w sytuacji dróg gminnych nie ma jeszcze pieczątki pana ministra i póki co 
nie ma zadnej pewności, czy ta droga otrzyma dofinansowanie. 

Pan Burmistrz Szuberski dodał, że lista z drogami, które się zakwalifikowały nie została jeszcze 
podpisana, jednak ma nadzieje że stanie się to w najbliższych dniach. 

Pan radny Janus powiedział, że jest lista dróg dofinansowanych i rezerwowych i zapytał, gdzie taka listę 
można znaleźć?  

Burmistrz powiedział, że lista ta nie jest znana i nie jest podana do publicznej wiadomości i dodał, że 
wie, iż gmina znajduje się na tej liście, ale czy na miejscu 3 czy 11 tego nikt nie wie.  

Radny Janus takie samo pytanie zadał pani Tomaszewskiej? Pani Przewodnicząca poinformowała, że 
powiat otrzymał ogólne pismo, nie zawierające konkretnych informacji. 

Pan Krzysztof Nikodem zapytał panią Renatę Tomaszewską, czy może powiedzieć czy incydent ze 
stycznia ma swoje zakończenie i czy winny został ukarany? 

Pani Tomaszewska powiedziała, że na tą chwilę postępowanie zostało umorzone, ale jeżeli pojawia się 
najmniejsze przesłanki do ukarania sprawcy, postępowanie zostanie wznowione. 

ad. 5. Przygotowanie placówek oświatowo-wychowawczych do realizacji zadań w nowym roku sz 

Temat ten zreferowała pani kierownik Renata Tomaszewska.  

Szkoła Podstawowa nr 2 im. Olimpijczyków Polskich w Rogoźnie  
1. Wykonanie i trwające remonty,  
  
Remonty wykonane  
- remont i modernizacja instalacji elektrycznej w toalecie oddziału zerowego w budynku szkolnym przy 
ulicy Wielkiej Poznańskiej 36,  

- remont i modernizacja instalacji elektrycznej łączący budynki szkolne na boisku szkolnym przy ulicy 
Małej Poznańskiej 1,  

- remont boiska szkolnego przy ulicy Małej Poznańskiej 1,  

- odmalowanie części elewacji budynku od strony boiska szkolnego przy ulicy Małej Poznańskiej 1.  
  
Remonty trwające  
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- remont toalety w oddziale zerowym z przystosowaniem dla osób niepełnosprawnych  
  
2. zabezpieczenie kadrowe (nauczyciele i administracja). Obsadzenie vakatów z arkusza kwietniowego,  
Zmiany w zatrudnieniu  

- urlop macierzyński – 3 nauczycieli  

- urlop wychowawczo – opiekuńczy – 1 nauczyciel  

- urlop dla poratowania zdrowia – 2 nauczycieli  
  
Wszystkie vakaty zostały obsadzone  
3. ilość dzieci w oddziale przedszkolnym – 24 dzieci  
4. egzaminy poprawkowe: chemia – 1 uczeń  
5. Problemy do rozwiązania: Brak nauczyciela wspomagającego do ucznia z kl. 2 

Szkoła Podstawowa nr 3 im. Powstańców Wielkopolskich w Rogoźnie ul. Seminarialna 16  
 
1. Wykonane i trwające remonty:  
  
- wymiana instalacji elektrycznej i oświetlenia w pomieszczeniach przy sali gimnastycznej (korytarz, 
szatnie, pokój nauczycieli w.f., zaplecze, sala nr 021);  
- malowanie 4 szatni, pokoju nauczycieli w.f., sali nr 021;  
- remont wejścia do budynku szkoły od boiska (likwidacja luksferów, murowanie, malowanie, wymiana 
daszku i opierzenia);  
- utworzenie pracowni fizycznej (w sali nr 01) - wymiana instalacji elektrycznej i oświetlenia, 
doprowadzenie wody i budowa kanalizacji, obudowa rur ciepłowniczych, malowanie sali 01, wymiana 
wykładziny i mebli.  
2. Zabezpieczenie kadrowe (nauczyciele i administracja).  
Obsadzono wszystkie vacaty z arkusza kwietniowego.  
3. Egzaminy poprawkowe zaplanowano na 28 sierpnia 2019 r. (środa) od godz. 8.55.  
- egzamin poprawkowy z matematyki: 11 uczniów  

- egzamin poprawkowy z biologii: 1 uczeń  
  
 5. Problemy do rozwiązania:  
Problem dowozu obiadów dla uczniów klas I – III na ul. Kościuszki 28 po decyzji SANEPID-u 
 
Szkoła Podstawowa im. Józefa Wybickiego w Parkowie  
1. Wykonane i trwające remonty  
  
-malowanie sufitów na korytarzach wszystkich pięter i w holu głównym szkoły; malowanie ścian na 
korytarzach szkoły i na holu  

- naprawa elementów drewnianych znajdujących się na placu zabaw w parku wiejskim  

- zamontowanie nowych drzwi wejściowych do budynku szkoły; zamontowanie starych drzwi 
wejściowych przy wyjściu ewakuacyjnym ze szkoły przy sali gimnastycznej  

- wymiana okien na półpiętrach klatki schodowej (2 sztuki)  

- wymiana części kaloryferów (13 sztuk), wymiana rur co. w pionie, zamontowanie zaworów na 
wszystkich grzejnikach co. w budynku szkoły  

- wyprawki malarskie (drzwi, poręcze, obudowy itp.)  
  
2. Zabezpieczenie kadrowe (nauczyciele i administracja)  

a) Nauczyciele:  

- zatrudnienie na zastępstwo (na czas urlopu dla poratowania zdrowia) nauczycielki języka polskiego,  
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- zatrudnienie na zastępstwo (na czas urlopu wychowawczego) nauczycielki języka angielskiego,  

- zatrudnienie na zastępstwo (na czas urlopu wychowawczego) nauczycielki matematyki,  

- zatrudnienie nauczyciela fizyki,  

-  zatrudnienie nauczyciela geografii,  

- brak nauczyciela ze specjalnością tyflopedagogiki (2 godziny)  

-  brak nauczyciela etyki (2 godziny)  
  
3) egzaminy poprawkowe :  
- matematyka – zdających 5 uczniów  
  

1) Problemy do rozwiązania: BRAK 
 

Szkoła Podstawowa im. Adama Mickiewicza w Budziszewku  
1. Wykonane i trwające remonty  
  
Remonty wykonane:  

-  naprawa cokołu fundamentowego wokół budynku szkoły,  

- remont murka wokół klombu przed szkołą,  

- wymiana okna w biurze dyrektora szkoły,  

-  montaż nowego okna i rolet zewnętrznych w sekretariacie szkoły  
  
Remonty w toku  

- montaż instalacji elektrycznej i oświetlenia w sekretariacie szkoły  

- usługi murarskie w sekretariacie szkoły (szpachlowanie, malowanie)  

- założenie grzejnika elektrycznego  
  
2. zabezpieczenie kadrowe (nauczyciele i administracja). Obsadzenie vakatów z arkusza kwietniowego.  
Brak vakatów, szkoła jest zabezpieczona w kadrę pracowników pedagogicznych, administracji i obsługi.  
3. ilość dzieci w oddziale przedszkolnym – 21  
4. egzaminy poprawkowe (liczba uczniów z podziałem na przedmioty)  
- matematyka – 1 uczeń  
  
5. problemy do rozwiązania – brak 
 
Szkoła Podstawowa im. Noblistów Polskich w Gościejewie  
 
1.Wykonane i trwające remonty:  
- docieplenie zewnętrzne i otynkowanie elewacji budynku oddziału przedszkolnego w Gościejewie – w 
trakcie remontu.  

- wymiana drzwi wejściowych w budynku nr 1 w Tarnowie, od strony placu zabaw – sponsorowane 
przez Radę Rodziców – zaplanowana wymiana do 23 sierpnia 2019 r.  
  
2. Zabezpieczenie kadrowe (nauczyciele i administracja) – szkoła jest zabezpieczona w kadrę 
pracowników pedagogicznych, administracji i obsługi.  
  
Obsadzenie vakatów z arkusza kwietniowego – przydzielono nauczycielom zatrudnionym w SP 
Gościejewo oraz nauczycielom z SP Parkowo i Budziszewko.  
3. Ilość dzieci w oddziałach przedszkolnych w szkołach:  

- oddział przedszkolny w Gościejewie - 23 dzieci;  

-  oddział przedszkolny w Tarnowie - 17 dzieci.  
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4. Egzaminy poprawkowe (liczba uczniów z podziałem na przedmioty) – nie dotyczy.  
  
5.Problemy do rozwiązania – istnieje potrzeba zatrudnienia nauczyciela wspomagającego w oddziale 
przedszkolnym w Gościejewie. 
 
Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła II w Pruścach  
 
1. Wykonane remonty:  
- przebudowano wjazd na teren Małej Szkoły na potrzeby uczniów z niepełnosprawnością,  

- na terenie boiska szkolnego, w wyniku starań Stowarzyszenia Do Przodu, powstała drewniana wiata 
biesiadna,  

- adaptowano pomieszczenie gospodarcze na dwie izby do zajęć indywidualnych i grupowych,  

- przeprowadzono generalny remont sali komputerowej,  

- pobudowano ekologiczną oczyszczalnię ścieków,  

- przed głównym budynkiem szkoły położono kostkę brukową,  

- zakupiono i zamontowano nową bramę - główny budynek szkoły,  

- powstał mural na budynku oddziału przedszkolnego.  
  
2. Zabezpieczenie kadrowe (nauczyciele i administracja). Obsadzenie vacatów z arkusza kwietniowego: 
vacaty zostały obsadzone.  
3. Ilość dzieci w oddziale przedszkolnym: 25 przedszkolaków  
4. Egzaminy poprawkowe (liczba uczniów z podziałem na przedmioty): nie ma egzaminów 
poprawkowych  
5. Problemy do rozwiązania: brak  
 
  
II. PRZEDSZKOLA  
Przedszkole nr 2 „Bajkowy Świat” w Rogoźnie  
1. Remonty przeprowadzone podczas ferii letnich:  
  
- został pomalowany i zaklejono pęknięcia na korytarzu w ciągu kuchennym oraz pomalowano sufit 

w kuchni, zmywalni obieralni warzyw i korytarzu do wózków.  

-   pomalowano magazyn produktów suchych, magazyn warzyw i magazyn do naświetlania jaj oraz   

     pomieszczenie socjalne w ciągu kuchennym.  

- Wymieniono wykładziny w dwóch salach dydaktycznych.  
  
2. Aktualna liczba dzieci w przedszkolu, ilość oddziałów:  

5 oddziałów po 25 dzieci.  
  
3. Zmiany w zatrudnieniu  
  
- od 29 lipca 2019r. 1 nauczyciel przebywa na dłuższym zwolnieniu lekarskim i od 1 września 2019r na 

zastępstwo zostanie przyjęty nauczyciel, któremu umowa kończy się 31 sierpnia 2019r.  

- 22 lipca 2019r. na świadczenie kompensacyjne przeszedł 1 nauczyciel i na jego miejsce planowane    

   jest zatrudnienie  

-  wszystkie stanowiska administracyjne i nauczycielskie obsadzone.  
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Przedszkole nr 1 im. Kubusia Puchatka w Rogoźnie  
1. Wykonane remonty:  
Inwestycja:  
W Przedszkolu nr 1 w Rogoźnie wykonano montaż klimatyzacji na terenie budynku przedszkola w 
dwóch salach dzieci oraz w pomieszczeniach zajmowanych przez CUW. Zaplanowano na ten cel 47 109 
zł. Inwestycja obejmowała zakup i montaż klimatyzatora multisplit, 2 agregatorów SAMSUNG MULTI, 
8 jednostek wewnętrznych. Faktycznie poniesione koszty wyniosły 45 510 zł, co stanowi 96,61%. 
Inwestycję wykonała Firma Usługowo – Handlowa KOMAK Maciej Kośmicki z Rogoźna.  
2. Zabezpieczenie kadrowe  
vacaty zostaną obsadzone przez wykwalifikowanych nauczycieli niepełnozatrudnionych.  
3. Ilość dzieci w oddziałach: 5 oddziałów po 25 dzieci w każdym z oddziałów.  
 
Przedszkole Słoneczne Skrzaty w Parkowie  
1. Wykonane remonty  
  

- malowanie obieralni,  

- wyprawki i częściowe malowanie kuchni,  

-  malowanie szatni dla dzieci,  

- wyprawki i częściowe malowanie sal zajęć dla dzieci.  
  
Prace trwające:  

- wymiana dachu (likwidacja eternitu) na budynku gospodarczym przedszkola.  
  
III. WNIOSKI  
  
Wszystkie placówki oświatowe są przygotowane do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2019/2020. 
 

ad. 6. Podjęcie uchwał w następujących sprawach (…). 

a) ustanowienia herbu, flagi, łańcucha Burmistrza Rogoźna, łańcucha Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Rogoźnie, sztandaru i pieczęci urzędowej oraz ustalenia zasad ich używania, a także 
zasad używania hejnału Gminy Rogoźno, 

Pan radny Henryk Janus zapytał, dlaczego projekt uchwały nie był wcześniej dyskutowany, tylko po 
wysłaniu do ministerstwa, bo projekty mogą być różne i one też mogą zostać zaopiniowane? I w dalszej 
części pytania radny zapytał, dlaczego zmienia się kolor flagi z biało-żółto-czerwonej na czerwoną, gdzie 
flaga ta jest symbolem Rogoźna od 25 lat? I dlaczego nie było to konsultowane z Radą, skoro Rada ma 
podjąć decyzję? 

Pan sekretarz wyjaśnił, że z tego co pamięta, chociaż nie uczestniczył, jednak było spotkanie na którym 
Rada zapoznawała się z projektem chociażby herbu, który Komisja Heraldyczna odrzuciła, a następnie 
była zmiana wytycznych, które Komisja narzuciła. 

Pan sekretarz Marek Jagoda oddał glos panu Robertowi Fidurze, który wyjaśnił pochodzenie herbu, 
flagi i łańcuchów by radni nie mieli w tym temacie wątpliwości. 

Na początku Pan Fidura powiedział, że musi być zmieniona ilość kwiatonów w koronie nad orłem z 
czterech na pięć – dodał że na przestrzeni ostatnich trzech lat korespondencja z Komisją była bardzo 
owocna i ostatecznym wynikiem tej korespondencji jest powyższa uchwała wraz z załącznikami. Pan 
Fidura powiedział, że ten herb, z którym się wszyscy opatrzyli powinien zostać przyjęty, ale nie jest to 
takie oczywiste bo na przestrzeni wieków godła herbowe Rogoźna nieco się zmieniały, na początku nie 
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było tam korony a i orzeł z kluczem zamieniały się miejscami, a źródłem historycznym do formy obecnej 
jest odcisk XVIII wiecznej pieczęci. Układ flagi taki jaki obowiązywał do tej pory to jest projekt 
wymyślony w XIX wieku dla miast niemieckich – ten projekt wymusza przejęcie koloru z herbu – 
natomiast przyjęcie trzech kolorów powoduje zlewanie się ich oraz ich powtarzalność, a powinny być 
unikalne.  

Pani radna Erenc – Szpek zaznaczyła, że takie spotkania na których były rozmowy na temat heraldyki 
odbyły się i część radnych była na nich obecna.  

Pan Jarosław Łatka powiedział, że jedyna rzecz, która nie pasuje to strona w która skierowany jest klucz 
na sztandarze.  

Pan Fidura wyjaśnił, że w pierwotnej wersji Komisja chciała nawiązać do tego by klucz był na 
zaszczytniejszej pozycji 

Pan radny Hubert Kuszak zapytał, czy orzeł jest na obu stronach płatu flagi, czy tylko na jednej, 
ponieważ nigdzie nie ma o tym informacji?  

Pan Fidura poinformował, że przyjęte jest, iż wizerunek herbu jest dwustronny. 

Pan Henryk Janus zwracając się do pani radnej Erenc – Szpek powiedział, iż pamięta, że spotkanie w 
tym temacie odbyło się nieformalnie po którejś z komisji – chodziło tam o małe stojące flagi, kolor i 
było to tylko luźno rzucone. Jeżeli chodzi o kolory flag to radny wskazał, że niektóre miasta mają 
wielobarwne flagi np. Płock, Bielsko – Biała i nikomu to nie przeszkadza, ponadto wystarczyło do naszej 
flagi dodać herb. 

Pan Robert Fidurski powiedział, że takie flagi przeszkadzają, ponieważ sa to flagi przyjęte jeszcze w 
latach 90-tych przed powstaniem Komisji Heraldycznej. Pan Fidurski dodał, że była już taka propozycja 
by na tle obecnej flagi dodać herb, jednak komisji stwierdziła, że na czerwonym tle herb będzie bardziej 
podniosły i czytelniejszy. 

Radny Janus zapytał, czy w takim razie te gminy, które mają swoje herby od 30 lat będą takie miały, a 
te gminy, które chcą zmieniać, muszą podporządkować się wytycznym komisji?  

Pan Fidurski powiedział, że dokładnie tak powinno być. 

Pan radny Kuszak powiedział, że w załączniku widoczny jest łańcuch i burmistrza i przewodniczącego z 
napisami na jednej ze stron i zapytał, co z drugą stroną? 

Pan Fidurski powiedział, że generalnie na drugiej stronie może być ten sam napis, lub każdy inny – a 
różnica w tych łańcuchach to kolor, burmistrz ma złoty a przewodniczący srebrny. 

Pani radna Longina Kolanowska zwróciła się do pana radnego Janusa i powiedziała, że niektórzy radni 
podeszli bardzo poważnie do spotkania w sprawie herbu – na pierwszym tematem przewodnim były 
piórka, w która stronę maja być zwrócone, po czym poszło to do komisji – komisja na tyle ile mogła 
dostosowała prośby radnych. Drugie spotkanie dotyczyło uwag z komisji, które przedstawiał pan 
projektant i również odbywała się w tym temacie dyskusja. 

Pan radny Henryk Janus powiedział, że jeżeli chodzi o uchwałę w sprawie Medalu Honorowego, to 
należy ją poprawić ponieważ posiada mnóstwo błędów. 

Pan Fidurski poinformował, że co do Medalu to trudno jest mu się wypowiadać, ponieważ nie jest on 
jego pomysłodawcą, jedyna rzeczą, w którą miał wkład to uaktualnienie wniosków. 
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Pani Renata Tomaszewska poinformowała, że od samego początku projektu uchwały w sprawie 
ustanowienia Medalu kontaktowała się z projektantami i Komisją Heraldyczna i dlatego jeżeli chodzi o 
uchwałę, która jest związana z ustanowieniem Medalu Honorowego Gminy Rogoźno – jest ona 
integralna częścią tego medalu i jest ona przyjęta przez Komisje Heraldyczną. Jeżeli zostaną 
wprowadzone zmiany chociaż jednego wyrazu wraca to z powrotem na komisję.  

Pan radny Janus powiedział, że do Medalu i sposobu wręczania nie ma żadnych uwag, uwagi są 
natomiast do samego regulaminu. Radny dodał, że to pani Tomaszewska prowadziła korespondencję 
w sprawie tego projektu i to jest Jej projekt, a nie projekt komisji gminnych, natomiast jeżeli chodzi o 
czas, to nikt nie musi straszyć, że to będzie trwało rok, czy dwa. 

Pani Renata Tomaszewska odparła, że to nie jest w żadnej mierze jej projekt i nie ma wkładu w tej 
projekt, zadaniem pani Tomaszewskiej było tylko pośredniczenie jako pośrednikiem urzędu a komisją. 

Głosowano w sprawie: w paragrafie 2 ust.1 oraz w paragrafie 15 pkt 1 wpisanie "z pięcioma 
widocznymi kwiatonami" w miejsce "z czterema widocznymi kwiatonami" (wniosek M.Kutki) 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

Głosowano w sprawie: ustanowienia herbu, flagi, łańcucha Burmistrza Rogoźna, łańcucha 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie, sztandaru i pieczęci urzędowej oraz ustalenia zasad 
ich używania, a także zasad używania hejnału Gminy Rogoźno 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Janus 
 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 166/1 i 166/2, położone w obrębie 
ROGOŹNO – ul. Leśna, w trybie przetargowym, 
 

Glos w sprawie tej uchwały zabrał pan radny Roman Kinach, który zaznaczył, że w pobliżu tej działki 
jest stara stodoła i zapytał jak to się będzie miało do zagospodarowania sprzedawanej działki i 
przepisami przeciwpożarowymi?  
 
Pan kierownik powiedział, że przedmiotem uchwały jest działka, a nie stodoła. 
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Pan radny powtórzył swoje pytanie, czy jest to zgodne z przepisami, czy jeżeli ktoś blisko działki ze 
stodołą postawi budynek mieszkalny? 
 
Pan kierownik Roman Piątkowski wskazał, że nie wie jaki jest plan wobec tej stodoły i jakie warunki 
zabudowy będą wydane dla procedowanej działki. 
 
Pan radny Janus powiedział, że najlepiej byłoby wykreślić tę uchwałę z porządku obrad i 
przedyskutować ją na następnych posiedzeniach komisji. 
 
Radny Janus zapytał, jaka jest linia zabudowy tej działki? 
Pan kierownik Roman Piątkowski poinformował, że zapewne zgodna z wytyczonym planem i 
warunkami technicznymi. 
 
Wniosek formalny złożył pan radny Roman Kinach dotyczący wycofania niniejszej uchwały z porządku 
obrad. 

Głosowano w sprawie: wniosek formalny radnego Romana Kinacha o przełożenie uchwały na 
komisje i sesję wrześniową. 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 
c) wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2364/1, położonej w Rogoźnie w 

rejonie ul. Fabrycznej na mienie Gminy Rogoźno 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2364/1, położonej w Rogoźnie 
w rejonie ul. Fabrycznej na mienie Gminy Rogoźno, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 

Andrzej Zaranek 

 

d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaż działki nr 1346/4, 
położonej w Rogoźnie przy ul. Polnej przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej 
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży działki nr 
1346/4, połozonej w Rogoźnie przy ul. Polnej przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

e) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - działki nr 564/4, 

Rogoźno, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie 
bezprzetargowym - działki nr 564/4, Rogoźno, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym -  część działki nr 

1921/14, Rogoźno 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie 
bezprzetargowym - część działki nr 1921/14, Rogoźno, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

 

g) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy  
najmu lokalu użytkowego, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

 

h) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy  
najmu pomieszczenia magazynowego, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu pomieszczenia magazynowego 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartosz Perlicjan 
 
i) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr:308/7 i 308/8, połozone w obrębie Jaracz - Rożnowice, 
gm Rogoźno, w trybie przetargowym, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr:308/7 i 308/8, połozone w obrębie 
Jaracz - Rożnowice, gm Rogoźno, w trybie przetargowym, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 111, połozona w obrębie Parkowo - gm. Rogoźno, w trybie 
przetargowym, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 111, połozona w obrębie Parkowo - 
gm. Rogoźno, w trybie przetargowym, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr :197/11, 197/12, 197/13 i 197/14, połozone w obrębie 
Rogoźno - rejon ul. Leśnej i Słonecznej, w trybie przetargowym, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr :197/11, 197/12, 197/13 i 197/14, 
połozone w obrębie Rogoźno - rejon ul. Leśnej i Słonecznej, w trybie przetargowym, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

l) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 206, połozona w obrębie Garbatka - Dziewcza Struga, gm. 
Rogoźno, w trybie przetargowym, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 206, połozona w obrębie Garbatka - 
Dziewcza Struga, gm. Rogoźno, w trybie przetargowym, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 

m) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 308/5, połozona w obrebie Jaracz - Rożnowice, gm 
Rogoźno, w trybie przetargowym, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 308/5, połozona w obrebie Jaracz - 
Rożnowice, gm Rogoźno, w trybie przetargowym, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
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n) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1609/2, połozonej w Rogoźnie przy projektowanej ul. 
Moniuszki (obręb Rogoźno), przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1609/2, połozonej w Rogoźnie przy 
projektowanej ul. Moniuszki (obręb Rogoźno), przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków 
zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa 
Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Jarosław Łatka, Paweł Wojciechowski 
 

o) wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1764, położona w obrębie Rogoźno - ul. Gościnna 11 
miasto Rogoźno, w trybie przetargowym, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1764, położona w obrębie Rogoźno - 
ul. Gościnna 11 miasto Rogoźno, w trybie przetargowym, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

p) nadania Statutu Rogozińskiemu Centrum Kultury z siedzibą w Rogoźnie, 

1. Projekt uchwały przedstawił pan sekretarz Marek Jagoda i po krótce wskazał, jakie nastąpiły róznice 

tzn. rozszerzenie działalności RCK, wprowadzenie do obiegu napojów alkoholowych, działalność 

RCK finansowana jest ze środków publicznych w ramach otrzymanej dotacji z budżetu państwa, 

dotacji podmiotowej, celowej z budżetu gminy, funduszy celowych, darowizn, spadków, zapisów, 

przychodów z odpłatnej działalności kulturalnej, ze sprzedaży składników majątku ruchomego, 

przychody z najmu i dzierżawy składników majątkowych, przychody ze sprzedaży usług 

gastronomicznych i innych źródeł. 

 

Pan radny Perlicjan zaproponował by w rozdziale 2 paragrafie 7 pkt 6 otrzymał brzmienie: "świadczyć 
usługi gastronomiczne i cateringowe, prowadzić sprzedaż artykułów spożywczych, napojów oraz 
napojów o zawartości alkoholu". 
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Głosowano w sprawie: rozdział 2 paragraf 7 pkt 6 otrzymuje brzmienie: "świadczyć usługi 
gastronomiczne i cateringowe, prowadzić sprzedaż artykułów spożywczych, napojów oraz napojów 
o zawartości alkoholu". 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 
Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, 
Łukasz Andrzej Zaranek 
 

Pan radny Henryk Janus upewił się pytając, czy autopoprawka jest tylko jedna?  

Pan sekretarz Jagoda wyjaśnił, że autopoprawki są dwie, pierwsza dotycząca w załączniku nr 1 do 

projektu uchwały (Statut RCK): § 7 pkt 6 otrzymuje brzmienie: „świadczyć usługi 

gastronomiczne, prowadzić sprzedaż artykułów fast-food i napojów, w tym napojów 

alkoholowych,” i druga dotycząca: „Działalność RCK finansowana jest ze środków publicznych 

w ramach otrzymanej dotacji z budżetu państwa, dotacji podmiotowej, celowej z budżetu 

gminy, funduszy celowych, darowizn, spadków, zapisów, przychodów z odpłatnej działalności 

kulturalnej, ze sprzedaży składników majątku ruchomego, przychody z najmu i dzierżawy 

składników majątkowych, przychody ze sprzedaży usług gastronomicznych i innych źródeł.” 

Głosowano w sprawie: nadania Statutu Rogozińskiemu Centrum Kultury z siedzibą w Rogoźnie, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

 

r) obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

Pan sekretarz wyjaśnił, że w  myśl nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym (art. 41a) 

mieszkańcom gminy przysługuje obywatelska inicjatywa uchwałodawcza.  

Zgodnie z tym przepisem grupa mieszkańców gminy, posiadających czynne prawo wyborcze, 

będzie mogła wystąpić z obywatelską inicjatywą uchwałodawczą (art. 41a ust. 1 ustawy). 

W takiej gminie jak nasza, czyli do 20 tys. mieszkańców grupa ta będzie musiała liczyć, 

co najmniej 200 osób (art. 41a ust. 2 ustawy). 

Projekt uchwały zgłoszony w ramach obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej będzie musiał 

stać się przedmiotem obrad rady na najbliższej sesji po złożeniu projektu, ale nie później niż 

po upływie 3 miesięcy od dnia złożenia projektu (art. 41a ust. 3 ustawy). 

Komitet inicjatywy uchwałodawczej będzie miał prawo wskazywać osoby uprawnione 

do reprezentowania komitetu podczas prac Rady Miejskiej w Rogoźnie (art. 41a ust. 4). 
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Zgodnie z art. 41a ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym, rada gminy określa w drodze 

uchwały: szczegółowe zasady wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasady tworzenia 

komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasady promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych oraz formalne wymogi, jakim muszą odpowiadać składane projekty. 

Pan radny Jarosław Łatka zaproponował zmianę do projektu uchwały, proponując 15 osób do 
utworzenia komitetu. 

Pan radny Zaranek zapytał, czym ta zmiana ma być spowodowana? 

Radny Łatka odpowiedział, że po analizie uchwały 15 osób, jest taka liczbą optymalną. 

Pan Łukasz Zaranek powiedział, że liczba 15 osób, jest zbyt duża i zaproponował, by iść torem, który 
wskazał pan sekretarz i nie definiować ilości osób, bo te osoby, które będą chciały stworzyć komitet 
same powinny się zorganizować. 

Pan Łatka powiedział, że według słów radnego Zaranka będą to mogły być np. 2 osoby, ale zadania 
jakie będą przed nimi stały może się okazać że nie dadzą rady im sprostać, stąd wniosek o 15 osób. 

Pan Zaranek odpowiedział radnemu, że faktycznie 15 osób mogłoby storpedować działania rady, 
jednak należy pamiętać, że to są tylko osoby do założenia komitetu, ale żeby komitet zaczął 
funkcjonować, musi być zebrane 200 podpisów. 

Głosowano w sprawie: w paragr 4 ust 2 Komitet może utworzyć grupa co najmniej piętnastu 
mieszkańców - wniosek radnego Łatki. 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Henryk Janus, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 
Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
 
PRZECIW (1) 
Łukasz Andrzej Zaranek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

Głosowano w sprawie: obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert 
Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, 
Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Łukasz Andrzej Zaranek 

s)  uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Rogoźno, 

Pan radny Henryk Janus powiedział, że projekt ten został wycofany na jego wniosek z sesji 
czerwcowej, ta obecna została bardzo mocno zmieniona, jednak jest pochodną tej z 2005 roku, gdzie 
dochód na osobę wtedy były powyżej 300 zł, a obecnie jest wyższy niż 500, co wskazuje na to że 
przyjmując uchwałę z czerwca mało kto dostałby pomoc.  

Pani Makowska powiedziała, że uchwała z 2005 roku była pięciokrotnie zmieniana właśnie w kwestii 
kryteriów dochodowych. 

Radny Janus kontynuując dalej powiedział, że wydrukował sobie projekt w sobotę po to, żeby się 
przygotować i porównać z uchwałą która miała być przyjęta na sesji czerwcowej. Posiedzenie komisji 
odbyło się w poniedziałek, a dyskusja nad treścią uchwały trwała ponad 40 minut – a dlaczego? Bo 
sobotnia wersja była wersją czerwcową i po naniesieniu wielu poprawek, radny doszedł do wniosku, 
że prace odbywają się nad zupełnie innym projektem. Okazało się, że w piątek był projekt stary, a już 
w poniedziałek okazało się że jest projekt nowy. W tym samym dniu, co komisja został wklejony nowy 
projekt, nie informując o tym radnych. Pan radny zapytał, dlaczego radni nie zostali poinformowani 
na sesji, ani przed sesją, ponieważ wtedy byłaby dyskusja bardzo krótka.  

Pani Makowska poinformowała, że z tego co pamięta pozostali radni mieli właściwy projekt uchwały. 

Pan Henryk Janus wskazał, że w poniedziałek owszem wszyscy mieli właściwy projekt, ale w sobotę 
na e-sesji był stary projekt i dlaczego radni nie zostali o zamianie poinformowani. Radny dopytał, 
kiedy został wysłany projekt z CUW-u do Rady Miejskiej?  

Pani księgowa odpowiedziała, że musiałby to sprawdzić, ponieważ nie zajmuje się korespondencją. 

Radny powiedział, że jest to niepoważne i niedopuszczalne. 

Pan sekretarz Jagoda powiedział, że projekt z sesji jest z dnia 27 sierpnia i tak samo są załączone 
wyjaśnienia  w sprawie projektu uchwały 

Pan Janus zapytał, kiedy weszła ta obecna uchwała do Biura Rady i kiedy została na e-sesję wklejona 
oraz na poniedziałek na komisję, bo z tego co wie został on wklejony w poniedziałek. 

Sekretarz powiedział, że może ewentualnie powtórzyć słowa pani księgowej z CUW – bo pozostałe 
osoby miały odpowiedni egzemplarz uchwały, a że przewodniczący tej komisji miał inny egzemplarz, 
to pan Jagoda dodał, że nie wie, kiedy wydrukował i skąd wydrukował.  

Pani Małgorzata Makowska uzupełniła, że będąc obecna na tej komisji miała ze sobą materiały 
udostępnione przez pana dyrektora. 

Pan Przewodniczący Kutka sprecyzował dla jasności, że radny Janus w sobotę wydrukował sobie 
projekt uchwały, a w poniedziałek okazało się że ten projekt jest inny. 
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Pan radny Krzysztof Nikodem potwierdził, że w sobotę na e-sesji był jeszcze stary projekt, dodał, że 
radny Janus poświęcił wiele czasu, żeby nanieść poprawki, a w poniedziałek okazało się, że jest inny 
projekt. Radny dodał, że na komisji przez 40 minut tez nikt nie wskazał, że jest zły projekt uchwały. 

Pan przewodniczący Maciej Kutka powiedział, że należało by stworzyć wniosek, że jeżeli pojawia się 
jakaś nowa uchwała, to radni powinni być powiadomieni sms-em. 

Pytanie zostało skierowane do pani protokolant, dlaczego nie powiedziała że jest nowa wersja 
uchwały, bo nawet na komisji wystarczyło powiedzieć, że jest zmiana?  

Pani protokolant powiedziała, że dotychczas, jeżeli uchwały były zmieniane to nie było żadnych 
problemów, poza tym nikt z radnych takiego problemu nie zgłosił i tylko pan radny Janus ma zawsze 
problem. Pani Mazur dodała, że niestety nie przebywa w weekendy w pracy, chociaż jest w tygodniu 
długo w pracy i czas jest poświęcony radnym, a uchwała została wklejona w zeszłym tygodniu i każda 
ingerencja w uchwałę zostaje zapisana datą, poza tym to radny proceduje uchwały, a nie pracownik 
biura rady i to radnego obowiązkiem jest je śledzić. 

Radny Janus powiedział, że ta odpowiedź wygląda tak, jakby jej nie było i pani protokolant nie ma w 
ogóle racji, bo jeżeli radny siedzi nad materiałami w sobotę to uchwała została nowa zapisana w 
niedzielę i w poniedziałek jest zmieniona bo pani się pomyliła?  

Pani Anna Mazur zapytała, czy jej słowa brzmiały, że uchwała została wklejona w poniedziałek i 
poprosiła by radny nie interpretował jej słów po swojemu i powtórzyła, że uchwała jest z zeszłego 
tygodnia. 

Radny Janus powtórzył, że uchwała jest z czerwca ta pierwotna, a w poniedziałek o godz. 9.33 jest 
nowa uchwała i na to są dowody. 

Pan radny Janus uzupełnił, że w ustawowym terminie uchwały nie zostały wstawione na e-sesję, 
dopiero po wniosku z komisji zostały one uzupełnione. 

Pan radny Adam Nadolny powiedział, że radny Janus powinien się wstydzić atakować panią z bura 
rady, bo jest pan niewdzięcznikiem bo przez cztery lata ubiegłej kadencji pani Ania szykowała 
dokumenty panu, chociaż wcale nie musiała tego robić, radny dodał, że się dziwi że o taką błahostkę 
radny Janus zrobił tak wielki hałas, a przez obecny hałas tracą czas wszyscy. 

Pan przewodniczący Maciej Kutka przerwał wypowiedź, ponieważ stwierdził, że nie dotyczy ona 
uchwały, na co pan radny Nadolny powiedział, że owszem dotyczy. 

Pan Kutka poprosił o zajęcie tego tematu w pkt Wolne głosy i wnioski. 

Pan burmistrz powiedział, że jest to zapewne problem techniczny, który zostanie wyjaśniony. 

Pan radny Janus zapytał, czy nie można ujednolicić stóp procentowych? Pani księgowa 
odpowiedziała, że nie, ponieważ przyznanie kwoty będzie zależała od ilości wniosków. Pan Janus 
podkreślił, że nie jest ten podział sprawiedliwy. 

Pan Henryk Janus zapytał, kto w komisji dot. przyznawania pomocy materialnej jest z gminy? Pani 
Makowska poinformowała, że jest to pani Renata Tomaszewska. 
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Głosowano w sprawie: uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Rogoźno, 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 
Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, 
Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej 
Zaranek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Henryk Janus 
 

t) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019. 

Głosowano w sprawie: autopoprawki nr 1 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 
 

Głosowano w sprawie: autopoprawki nr 2 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 
Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 
Andrzej Zaranek 

Głosowano w sprawie: autoporawki nr 3 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 
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Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 

Andrzej Zaranek 

Pan radny Chudzicki zapytał, czy przesunięcie kwoty w ramach zadań – 12.674, to są środki które 
zostały z Małej Poznańskiej plus z Placu Powstańców i dodaje się do Dziewczej Strugi bo tam brakuje 
jeszcze 5 tys zł? 

Pani skarbnik wyjaśniła, że ogólna kwota na przebudowa chodników na terenie gminy wraz z 
infrastrukturą: 
- ul. Gościnna;  
- ul. M. Poznańska;  
- Plac Powstańców Wielkopolskich wraz z monitoringiem, to kwota 590 tys zł, a to jest jeden plan na 
trzy ulice. Pani skarbnik dodała, że z kierownikiem Andrzejczakiem dokonują szczegółowej analizy, by 
nie zostało i nie zabrakło środków i to przesunięcie jest tylko w tym celu żeby można było ruszyć z 
Dziewczą Strugą. 

Pan radny Jarosław Łatka zapytał, dlaczego w załączniku nr 3 zdejmowane są środki z platformy dla 
osób niepełnosprawnych kosztem serwera? Pan sekretarz wyjaśnił, że jest to działanie po to by 
kompleksowo zakończyć schody i zamontować platformę dla osób niepełnosprawnych natomiast jeżeli 
chodzi o drugą rzecz to serwer jest potrzebny , ale ze względu na jego zużycie będzie musiał być nowy 
serwer, natomiast są rozpatrywane różne formy, również opcja najmu. 

Pan radny Hubert Kuszak powiedział, że nie ma nic przeciwko osobom niepełnosprawnym, jednak 
należałoby się zastanowić nad zamontowaniem windy, która służyłaby nie tylko niepełnosprawnym, 
ale tez osobom chorym, bo przecież urząd jeszcze długo będzie w tym miejscu, w którym jest?  

Pan sekretarz odpowiedział, że ta kwestia była już dyskutowana wielokrotnie i takie rozwiązanie byłoby 
najlepsze, jednak wiązało by się to z wieloma przeszkodami, albo likwidacja kilku pomieszczeń, lub 
ograniczenie miejsc parkingowych. 

Pan radny Kuszak stwierdził, że nie było by to kosztem biur tylko kosztem kilkuset tysięcy złotych, lub 
jednego miejsca parkingowego, a osoba niepełnosprawna zazwyczaj do urzędu przychodzi z 
opiekunem i tak jest przyjmowana w holu bo nigdzie dalej z wózkiem nie pojedzie bo są zbyt wąskie 
korytarze i jaki jest sens żeby ta platforma była zakupiona? 

Pan burmistrz Szuberski powiedział, że ta sytuacja była już wielokrotnie analizowana i jeżeli chodzi o 
miejsce od strony podwórza to żeby dostać się do urzędu to jest zajęcie już jednego pomieszczenia, a 
jeżeli chodzi o ilość pomieszczeń w urzędzie to jest ich wciąż zbyt mało, jednak pewne rozwiązania sa 
w planach ale trzeba na nie sporo środków. Burmistrz zaproponował, by na najbliższe posiedzenia 
komisji przygotować warianty i pokazać i wycenę radnym. 

Pan radny Kuszak zapytał burmistrza i sekretarza, czy pamiętają kiedy w ostatnim czasie ktoś korzystał 
z windy? 

Burmistrz wskazał, że było kilka takich sytuacji, gdzie albo pracownik schodził do osoby 
niepełnosprawnej, lub nawet jechał do domu, jednak urząd jest zobligowany do tego by bariery 
architektoniczne likwidować. 

Pan radny dopytał czy kwota przeznaczona na tą windę nie jest zbyt niska? Pan sekretarz, 
odpowiedział, że pan kierownik Andrzejczak robił wycenę i ta kwota jest wystarczająca. 
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Pan radny Krzysztof Nikodem poparł radnego Kuszaka, tłumacząc, że osoba niepełnosprawna i tak tylko 
wjedzie na parter i dalej musi korzystać z tego, żeby urzędnik zszedł i na ten moment jeżeli nie ma 
innego rozwiązania, to ta platforma nie jest tak bardzo potrzebna. 

Burmistrz stwierdził, że może radnym zaproponować wybudowanie nowego obiektu, bo jeżeli miałby 
wypowiedzieć się na temat istniejącego to wolałby raczej się nie wypowiadać. 

Pan radny Sebastian Kupidura powiedział, że od strony technicznej widziałby ta windę od strony toalet, 
bo taka osoba mogłaby praktycznie z każdego piętra skorzystać. Radny poprosił panią skarbnik o 
wyjaśnienie kwestii w dziale 900 – opłaty targowe? 

Pani Tomaszewska wtrąciła zdanie, że z racji pełnionej funkcji pełnomocnika ds. społecznych często 
przyjmuje osoby, które nie sa w stanie wejść na piętro i jest tak że tej osobie udaje się wejść na pierwszy 
poziom z wysiłkiem i rozmowa odbywa się w holu, w ludzkich warunkach a nie na deszczu, dlatego ta 
platforma jest potrzebna. 

Pani skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi i opłaty targowe, to zostały one zwiększone do kwoty 
16 tys zł, dlatego że plan dochodów na 2019 rok został o tą kwotę przekroczony, stąd ta zmiana. 

Pan radny Janus zapytał, czy środki są przerzucane z oczyszczalni na piece? 

Pani skarbnik potwierdziła. 

Radny zwrócił uwagę, że uchwała z 2018 roku jest błędna, ponieważ nabór na piece powinien 
odbywać się przez cały rok, podobnie jak na oczyszczalnie. 

Pan Roman Szuberski poinformował, że analizę przeprowadzała pani Magdalena Skrzypek i wraz z 
panem kierownikiem zaproponowali przeprowadzenie drugiego naboru na piece, bo jeżeli chodzi o 
oczyszczalnie to te środki zostaną, a większe zapotrzebowanie jest na piece. 

Pan radny Janus zwrócił uwagę, że w przyjętej uchwale z 2017 roku mowa jest o naborze tylko w 
miesiącu marcu i zapytał, czy nie należałoby dokonać zmiany w tej uchwale? 

Pan radca prawny odpowiedział, że nie ma takiej potrzeby, ponieważ w przypadku niewykorzystania 
środków jest możliwe ogłoszenie kolejnego naboru. 

Głosowano w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 

Andrzej Zaranek 

 

u) zmian w WPF na lata 2019-2037. 
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Głosowano w sprawie: zmian w WPF na lata 2019-2037. 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria 

Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz 

Andrzej Zaranek 

ad. 7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań w okresie międzysesyjnym 

05.07 – otwarcie SUW w Słomowie i Gościejewie 

06.07 – turniej Noc na orliku 

12-13.07 – Dni Przemysła 

17.07 – Piknik „17-ego Południka” 

19.07 – powiatowe obchody 100-lecia Polskiej Policji Państwowej 

20-21.07 – turniej Play Fair Play 

28.07 – Msza Święta wprowadzająca nowego Proboszcza parafii w Parkowie i Słomowie 

04.08 – Msza Święta wprowadzająca nowego Proboszcza parafii w Pruścach 

09-11.08 – członek delegacji Gminy na wyjazd do Partnerskiej Gminy Czorsztyn 

15.08 – Msza Odpustowa w Słomowie 

          – turniej strzelecki Bractwa Kurkowego 

19.08 – Komisja SSOiK 

26.08 – Komisja GFiR 

 

Ósme posiedzenie Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej     w Rogoźnie 

VIII kadencji odbyło się 19 sierpnia 2019 roku w Przedszkolu nr 1 im. Kubusia Puchatka ul. Krótka 7 w 

Rogoźnie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z czerwcowego posiedzenia KSSOiK. 

4. Działalność Centrum Usług Wspólnych za rok 2018. 
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5. Analiza kosztów dowozów uczniów w roku szkolnym 2018/2019. 

6. Informacja szczegółowa o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2019/2020. 

7. Opiniowanie materiałów na najbliższą sesję. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni goście: Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Irena 

Ławniczak, Kierownik Renata Tomaszewska, Dyrektor CUW Zbigniew Heydrych         z Główną Księgową 

Małgorzatą Makowską, Dyrektor Przedszkola nr 1 Anna Matoga oraz członkowie KSSOiK. 

Wg listy obecności w posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury uczestniczyło 

8  na 10 radnych. (Nieobecność nieusprawiedliwiona radny: Roman Kinach, Adam Nadolny). 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się punktualnie o godz. 16:00 od przywitania zaproszonych 

gości, sprawdzenia quorum. 

 W dalszej kolejności po autopoprawce przewodniczącego, Komisja jednogłośnie przyjęła 

porządek obrad, a następnie protokół z czerwcowego posiedzenia w głosowaniu jawnym: 8 głosów ZA, 

0 PRZECIW i 0 WSTRZYMUJĄCE. 

W punkcie 4 przewodniczący udzielił głosu Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych p. 

Zbigniewowi Heydrychowi, który przedstawił funkcjonowanie CUW w roku 2018 oraz       I półroczu 

roku 2019. Radni uzyskali odpowiedzi na pytania dot. zatrudniania w CUW, obsługi informatycznej, 

oraz refundacji kosztów dla pracodawców kształcących młodocianych pracowników.  

W punkcie dot. „Analiza kosztów dowozów uczniów w roku szkolnym 2018/2019” 

przewodniczący udzielił również głosu Dyrektorowi Centrum Usług Wspólnych                     p. Zbigniewowi 

Heydrychowi, który dość szczegółowo omówił postępowania przetargowe, koszty dowozów na 

poszczególnych liniach. Radni otrzymali również odpowiedzi na pytania dot. podpisanych 

indywidulanych umów, planowanych zmian przewoźnika po nowym przetargu na dojazdy szkolne w 

roku szkolnym 2019/2020, nałożonych kar, powodów ich nałożenia oraz kolejnych postepowań 

przetargowych. 

W punkcie 6 porządku obrad Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji i Kontroli         p. Renata 

Tomaszewska przedstawiła materiały dot. „Informacji szczegółowej                         o przygotowaniu 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2019/2020”. 

 Podczas dyskusji w związku z brakiem informacji pisemnej, radni zadali dod. pytania: dot. 

stanowiska dyrektora Przedszkola w Parkowie, ilości oddziałów i ich liczebności, planowanego audytu 

w placówkach oświatowych, itd. 

Podczas posiedzenia Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał na dzisiejszą 

sesję Rady Miejskiej w sprawie: 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 166/1 i 166/2, położone w obrębie Rogoźno                    - 
ul. Leśna, w trybie przetargowym, 

 wyrażenia zgody na nabycie działki gruntu nr 2364/1, położonej w Rogoźnie w rejonie               ul. 
Fabrycznej na mienie Gminy Rogoźno, 

 wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży działki nr 1346/4, położonej  w 
Rogoźnie przy ul. Polnej przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, 
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 wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - działki 
nr 564/4, Rogoźno, 

 wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gminnej w trybie bezprzetargowym - część 
działki nr 1921/14, Rogoźno, 

 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
lokalu użytkowego 

 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
pomieszczenia magazynowego 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr:308/7 i 308/8, położone w obrębie Jaracz - Rożnowice, 
gm. Rogoźno, w trybie przetargowym, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 111, położona w obrębie Parkowo - gm. Rogoźno, w 
trybie przetargowym, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr :197/11, 197/12, 197/13 i 197/14, położone w obrębie 
Rogoźno - rejon ul. Leśnej i Słonecznej, w trybie przetargowym, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 206, położona w obrębie Garbatka - Dziewcza Struga, gm. 
Rogoźno, w trybie przetargowym, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 308/5, położona w obrębie Jaracz - Rożnowice, gm. 
Rogoźno, w trybie przetargowym, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1609/2, położonej w Rogoźnie przy projektowanej ul. 
Moniuszki (obręb Rogoźno), przeznaczonej do zbycia na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działki nr 1764, położona w obrębie Rogoźno                     - ul. 
Gościnna 11 miasto Rogoźno, w trybie przetargowym, 

 nadania Statutu Rogozińskiemu Centrum Kultury z siedzibą w Rogoźnie, 

 obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

 zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 

 zmian w WPF na lata 2019-2037. 
 
W punkcie wolne głosy i wnioski:  

 Pan radny Kupidura zgłosił wniosek o ustawienie znaku ograniczającego prędkość do 30km/h 

od ul. Boguniewskiej wzdłuż ulicy Południowej. Wniosek poparł przewodniczący Komisji. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 

 Pan przewodniczący Jarosław Łatka zgłosił wniosek o zamontowanie barierek ochronnych na 

Promenadzie, zjeżdżając od Muzeum w dół – pan Łatka powiedział, że ich brak stwarza bardzo 

duże zagrożenie. Radni przyjęli wniosek – jednogłośnie.  

 Pan Zbigniew Chudzicki złożył wniosek – na prośbę mieszkańców bloków nr 15 i 17 oraz 

działkowiczów by rozważyć możliwość wybudowania parkingu na łuku przy      ul. Mjr 

Dobrzyckiego. Wniosek został przyjęty – jednoglosnie. 

 Radni wnosili również wnioski i zapytania dot. m. in. heraldyki, uaktualnienia pocztówek 

promujących Rogoźno, cyklicznego zanieczyszczania ulic słomą przewożoną w niewłaściwy 

sposób, regulacji oświetlenia . 

Komisja rewizyjna obradowała w dniu 25 czerwca 2019 roku o godz. 
16.00 w sali nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie, ul. Nowa 2.   W obradach uczestniczyło 4 członków 
Komisji Rewizyjnej  tj. 
Przewodniczący - Krzysztof Nikodem 
Wiceprzewodnicząca - Ewa Wysocka 
Członkowie komisji - Jarosław Łatka, Łukasz Zaranek 
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Pracownik Biura Rady - Anna Mazur 
Goście –  Skarbnik Gminy Irena Ławniczak kierownik CIS Krystyna Gromanowska  
Zgodnie z planem pracy, komisja rewizyjna miała analizować działalność Centrum Integracji 
Społecznej w Rogoźnie za rok 2018. 
 Z uwagi na złe i nieterminowe przygotowanie dokumentów przez CIC oraz w większej części ich brak 
Przewodniczący Krzysztof Nikodem zaproponował przerwanie dalszych obrad i przeniesienie ich na 
inny termin co jednogłośnie przegłosowali wszyscy obecni członkowie komisji. 
Przewodniczący zalecił pani Kierownik Krystynie Gromanowskiej uzupełnienie brakujących 
dokumentów do kontroli oraz wyznaczył dwa terminy obrad . Posiedzenie robocze dnia 14 sierpnia w 
siedzibie CUW gdzie znajdują się wszystkie faktury dotyczące działalności CIS następnie wznowienie 
obrad komisji w dniu 20 sierpnia 2019. Zakończono Posiedzenie Komisji. 
Dnia 20 sierpnia pan przewodniczący Krzysztof Nikodem otworzył posiedzenie w obecności 5 
członków komisji i przystąpiono do dalszej realizacji zgodnie z wcześniej przyjętym porządkiem obrad. 
Obecni goście to Burmistrz Roman Szuberski, Skarbnik Gminy Irena Ławniczak kierownik CIS Krystyna 
Gromanowska W wyniku przeprowadzonej kontroli i przeanalizowaniu dokumentacji Komisja 
Rewizyjna zaleciła aby na przyszłość dokumentacja w CIS była tak prowadzona by wszystkie 
dokumenty znajdowały się w jej siedzibie. Pani kierownik przyznała że obecnie wszystkie faktury które 
trafiają do CUW są kserowane i załączane do pozostałej dokumentacji. 
Analizowano większe inwestycje jakie były wykonywane przez CIS, między innymi budowa ŚDS. 
Z przeprowadzonej kontroli wynikło że przy takich pracach CIS posiłkuje się w większości firmami 
podwykonawczymi.Stwierdzono że przy budowie ŚDS udział CISU to 5000 zł łącznie z zyskiem, resztę 
prac wykonały firmy podwykonawcze za kwotę  1 mln 7 tyś zł. 
Komisja  zakończyła swoje posiedzenie o godz 16.30 
 

Komisja rewizyjna obradowała w dniu 20 sierpnia 2019 roku o godz. 16.30 w sali nr 20 Urzędu 
Miejskiego w Rogoźnie, ul. Nowa 2. 
Tematem obrad zgodnie z planem Komisji rewizyjnej była Kontrola funkcjonowania GOPS w zakresie 
realizacji zadań finansowych ze środków budżetu Gminy. W obradach udział brali wszyscy członkowie 
Komisji Rewizyjnej oraz goście: Burmistrz Roman Szuberski ,Skarbnik Irena Ławniczak, Kierownik 
GOPS Ewelina Kowalska  wraz z Księgową GOPS i pracownikiem biura rady Anna Mazur. 
 
Komisja odbyła spotkanie robocze w dniu 14 sierpnia i dokonała analizy wszelkich dokumentów 
związanych z funkcjonowaniem GOPS-u za 2018 rok, Ze względu na bardzo dużą ilość dokumentów 
Komisja wyrywkowo kontrolowała między innymi: zasiłki celowe za miesiąc Kwiecień i Maj, umowy 
zlecenia za cały rok, wydatki i zakupy za Lipiec, dowody księgowe od nr 670 do 698, wydatki zakupy i 
dowody księgowe za miesiąc Grudzień od nr 1248 do 1292  Jedyna uwaga komisji dotyczy bardziej 
szczegółowego opisywania faktur, a do przebiegu całej kontroli członkowie komisji  na głównym 
posiedzeniu  uwag nie wnieśli. 
Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał, czy zasiłki celowe przyznawane są na zasadach losowych, skąd 
jest pula i skąd wiadomo ile osób złoży wniosek? 
Pani kierownik poinformowała, że klientela się zmieniła i jest więcej zasiłków celowych specjalnych, 
które są w tym samym worku co zasiłki celowe, jest mniej zasiłków celowych, których dochód nie 
przekracza 528 na osobę i 721 na osobę samotną, tylko renciści i emerycie, którzy mają bardzo niskie 
renty i emerytury – ale dochód z ustawy przekracza i każdy ma prawo złożyć wniosek. Natomiast 
pieniądze, które corocznie są zwiększane dzielone są tak aby każdy coś dostał. 
W wolnych głosach  Pan radny Łatka zapytał o sprawę uchwały, która będzie rozpatrywana na sesji, a 
dotyczy sprzedaży alkoholu „za jeziorem”, czy został zmieniony % alkoholu? Pan burmistrz 
poinformował radnego, że owszem zapis został już zmieniony. Kolejna uwaga radnego dotyczyła tego, 
by na komisjach bez względu na to, czy zaproszenie jest czy go nie ma, byli obecni kierownicy, którzy 
referują uchwały, ponieważ po to są komisje  by te uchwały omawiać. I na koniec radny dopytał, czy 
przyszło coś z subwencji oświatowej? Pan burmistrz poinformował, że na ta chwile niestety jeszcze 
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nie. Pani radne Ewa Wysocka zapytała co z mieszkaniami socjalnymi? Pan kierownik Andrzejczak 
poinformował, że na oddanie mieszkań do użytku wpływa maja terminy – na wydanie decyzji czeka 
się 28 dni, do tego należy dodać 14 dni na uprawomocnienie się decyzji, obecnie gmina oczekuje na 
wydanie pozwolenia na użytkowanie budynku, stanowisko straży i sanepidu, następnie dopiero wtedy 
gazowania wyda swoje zezwolenie do przyłączenia się do sieci. 
Pan radny Chudzicki zwrócił uwagę, że na ul. Seminarialnej jedna lampa nie ma kosza pod oświetleniem 
i zapytał, czy tak ma być? Pan kierownik poinformował, że lampy na ul. Seminarialnej zostały 
postawione by usystematyzować ciąg oświetlenia na tej ulicy i dodał, że będzie to naprawione. 
Pan przewodniczący Nikodem zapytał, co z wnioskami wystosowanymi z ostatniej komisji do burmistrza 
w sprawie obniżenia kosztów gazu w świetlicy w Owieczkach? Pan kierownik poinformował radnych, że 
kierownik podjął w tej sprawie interwencję, jednak nie otrzymał informacji zwrotnej, jednak po 
rozmowie z ubiegłego roku sołtys otrzymał polecenie by na świetlicy przez cały okres ustawiona na 
piecu była minimalna temperatura by nie generować tak wielkich kosztów.Pani radna Wysocka zapytała 
co dzieje się w kwestii równania dróg? 
Pan Paweł Andrzejczak powiedział, że jedna równiarka jest w Karolewie, a druga równiarka realizuje 
część umowy z Lasami Państwowymi, które również uczestniczą w partycypowaniu kosztów. Na tą 
chwilę będzie jeszcze dowiezione kruszywo do Karolewa – i dodatkowo obsługiwane będzie Marlewo, 
Pruśce i Stare. Radna wtrąciła, że obiecano równiarkę w Studzieńcu. Pan Andrzejczak poinformował, że 
kierownik nie odpowiada za sprzęt, bo równiarka stanęła w Tarnowie, a w międzyczasie wyszła sprawa 
Lasów Państwowych, a jeżeli stanie się tak że równiarka skończy wcześniej prace w Lasach to będzie 
szybciej w Studzieńcu. 
Radny Zbigniew Chudzicki zapytał, czy ul. Mała Poznańska zostanie podzielona na etapy? 
Kierownik wyjaśnił, że tak pierwszy etap to od szkoły SP2 do LO i od LO do Kotwicy. 
Na zakończenie pan Łatka zapytał, co w przypadku kiedy gmina nie otrzyma dofinansowania na 
wnioskowane drogi? Burmistrz poinformował, że w takim przypadku gmina będzie wnioskować, aż do 
skutku bo projekty na drogi są gotowe. 
Posiedzenie komisji zostało zakończone o godz. 17.00 
 

Pan przewodniczący KGFiR poinformował, że swoje sprawozdanie wysłał do Biura Rady o godz. 14:50 i 

nie zostało ono umieszczone na e-sesji, dlatego przewodniczący je przeczytał radnym. 

 

 

Informacja  Przewodniczącego KGFiR Rady Miejskiej w Rogoźnie  o udziale w spotkaniach 
oraz działaniach podejmowanych w okresie od 25 czerwca do 28 sierpnia 2019 roku. 
 
25.06. – Posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
26.06. – Walne Zgromadzenie WOKiSS w m. Trzebaw. 
28.06. – Posiedzenie KSWiP. 
29.06. – Festyn Rodzinny w Nienawiszczu. 
06.07. – festyn Rodzinny w Garbatce. 
01.07. – Zebranie sołtysów w urzędzie. 
11.07. – Posiedzenie Rady Sołeckiej w Gościejewie. 
13,07. - Dni Przemysła w Rogoźnie. 
20.07. – Festyn Rodzinny w Gościejewie. 
10.08. – Festyn Rodzinny w Studzieńcu. 
12.08. – Spotkanie (kolejne) w Gościejewie, w sprawie budowy chodnika przy drodze  
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                nr 272514P. 
23.08. – Posiedzenie KSWiP. 
26.08. – Posiedzenie KGFiR. 
              
Głównym tematem posiedzenia było  „Funkcjonowanie Państwowej i Ochotniczej Straży 
Pożarnej oraz Policji i Straży Miejskiej na terenie Gminy Rogoźno. Obecni na posiedzeniu 
zaproszeni goście: Aspirant Sztabowy Piotr Warnke, Młodszy Kapitan Marek Wiktorski, 
Komendant Miejsko-Gminny OSP RP w Rogoźnie Sebastian Rabsch, Inspektor ds. p.poż 
Sławomir Jamroz, Prezes OSP Pruśce Zenon Olendrowicz, Burmistrz Roman Szuberski, Skarnik 
Irena Ławniczak, Kierownik Roman Piątkowski. 
W kolejnym punkcie posiedzenia omówione zostały projekty uchwał na XIV Sesję Rady 
Miejskiej w Rogoźnie. 
W wolnych głosach komisja przyjęła następujące wnioski: 
 
- wycofać z sesji w dniu 28.08.2019r.  projekt uchwały w sprawie ustanowienia Medalu Honorowego 

Gminy Rogoźno oraz zasad i trybu jego nadawania 

Bartosz Perlicjan 

- Przeanalizowanie tras i godz. kursowania  autobusów na linii Rogoźno-Oborniki . 

Krzysztof Nikodem 

- Zainstalowanie lustra w Garbatce naprzeciw sklepu przy drodze powiatowej 

- przesłać protokół kontroli placu zabaw w Dziewczej Strudze, uzupełnić piasku i uzupełnić   

  jeden element, który został skradziony. 

- wyozic nieczystości również z drugiego kosz w m. Dziewcza Struga. 

Paweł Wojciechowski 

 - Rozpoczęcie prac podziału geodezyjnego w celu wytyczenia drogi  w celu umożliwienia    

   dojazdu mieszkańców ul. Za Jeziorem nr 62-84. 

Henryk Janus 

- zakup placu zabaw  w 2020 roku, wraz z opłotowaniem w Owieczkach, w miejsce przeniesionego z 

Rogoźna używanego placu z Parku Niepodległości. 

- zorganizowanie spotkania przez p. Burmistrza spotkania z Firmą INEA w sprawie kompleksowej 

budowy światłowodu na terenie całej Gminy Rogoźno, również z sołtysami oraz radnymi . 

     - Komisja przełożyła wydanie opinii dot. Wniosku Firmy Bud Sp. z o.o. do następnego          

        posiedzenia komisji     

Uzyskaliśmy informację, że Studium Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Rogoźno będzie  

uchwalane na sesji w miesiącach wrzesień lub październik, a plany zagospodarowania przestrzennego 
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wywołane uchwałą rady w dniu 27.09.2017 , dotyczące miejscowości oddziaływania wiatraków, do 

końca br. Również projekty uchwał w sprawie w sprawie strefy parkowania, będą skierowane na 

sesję w miesiącu wrześniu.  Uzgodniono, że na  komisji w m. wrześniu będą omawiane sprawy PSZOK.   

Rozpoczęliśmy dyskusję na możliwości utworzeniu komunikacji gminnej własnej w kierunku m. 

Oborniki, Wągrowiec i Murowa Goślina. 

 

Szczegółowy opis z posiedzenia Komisji zawarty został w protokole. Komisja zakończyła obrady o 

godz. 18.00. 

Ostatnie posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycjiodbyło się w dniu 23 sierpnia 2019roku.W 

posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Roman Szuberski, Sekretarz Marek Jagoda, Skarbnik Irena 

Ławniczak.  Komisja obradowała w pełnym składzie. 

Na początku spotkania Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do przedstawionego 

porządku obrad. . Zgłosił się radny Adam Nadolny i poprosił o wyznaczenie nowej daty na posiedzenie 

komisji, ponieważ została zwołana niezgodnie z terminem zapisanym w statucie i dodał, że on jak i radny 

Kinach otrzymali zaproszenia we wtorek, a więc nie zachowano 5 dni do posiedzenia i w związku z tym 

posiedzenie jest nieprawomocne i stanowi naruszenie prawa. Przewodniczący Komisji powiedział, że 

zaproszenia podpisane przez niego, są z data 16 sierpnia i w tym dniu miały zostać doręczone przez strażnika 

miejskiego. Radny Kupidura dodał, że maila z informacja o zaproszeniach wysłał do Biura Rady już 14 

sierpnia, jednakże pracownik poinformował go, że w związku z sezonem urlopowym  i zastępstwem nie 

może zaproszeń przygotować, dlatego, też uczyniono to w piątek 16 sierpnia 2019 roku. Przewodniczący 

Komisji dodał, że nie widzi przeszkód w przeprowadzeniu komisji, a takie działania prowadzą do blokowania 

obrad komisji, bo wysłanie zaproszeń nie jest po stronie przewodniczącego. Radny Adam Nadolny złożył 

wniosek o „wyznaczenie nowej daty zwołania posiedzenia komisji na co najmniej 5 dni przed 

posiedzeniem”. Wniosek został przegłosowany 2 głosy „za” i 2 głosy „przeciw”. Pan Nadolny dodał, że nie 

będzie dalej procedował w tej komisji.  

Radny Kupidura podkreślił, że jeżeli będzie taka potrzeba to zostanie poproszony pan Dariusz Ignasiak, żeby 

wyjaśnić sporny wątek. Strażnik Miejski pan Dariusz Ignasiak wyjaśnił, że pan Kupidura poprosił go o 

rozwiezienie listów do radnego Nadolnego i Kinacha, kiedy poszedł do biura rady pracownik poinformował 

go, że listy zostały wysłane pocztą. Radny Kupidura powiedział, że jest to jawne blokowanie komisji, a radny 

Janus dodał, że jest to kpina.Pan Przewodniczący Komisji stwierdził, że stempel poczty potwierdzający 

wysyłkę jest z dnia 19 sierpnia, czyli korespondencja musiała wyjść dopiero w poniedziałek. Burmistrz 

powiedział, że po wysłuchaniu wszystkich stron wina jest po stronie urzędu. Na koniec dyskusji w tym 

temacie radny Nadolny wycofał swój wcześniej przegłosowany wniosek po czym opuścił posiedzenie Komisji 

bez usprawiedliwienia. Kolejnym tematem, którym zajęła się Komisja to przyjęcie protokołów nr 1, 2, 3 i 4. 

Radni Kupidura i Janus zgłosili kilka uwag, które pracownik biura rady naniósł na bieżąco co umożliwiło 

przyjęcie wszystkich protokołów. W międzyczasie obrady Komisji opuścił radny Kinach, który wcześniej się 

usprawiedliwił. Następnie Przewodniczący Komisji przedstawił petycje mieszkańców Ciesiel o utworzenie 

samodzielnego sołectwa i stwierdził, że podstawa prawna do tego jest, ale musza odbyć się jeszcze 

konsultacje społeczne. Przewodniczący Komisji oddał głos sekretarzowi w celu wyjaśnienia całej sprawy. 

Pan Jagoda powiedział, że oprócz konsultacji będzie jeszcze potrzeba wyznaczenia granic tego sołectwa w 

uzgodnieniu z inicjatorami. Przewodniczący Komisji wskazał, że jeżeli procedura nie ruszy z dnia na dzień to 



30 
 

przepadnie możliwość uzyskania środków na fundusz sołecki. Przewodniczący Komisji drogą mailową wysłał 

wniosek do burmistrza o zwołanie zebrania wiejskiego w sprawie podziału sołectwa Owczegłowy. Kolejnym 

tematem, którym zajęła się Komisja była skarga na wójtów, burmistrzów, zarządy powiatu – dla zamówień 

poniżej progów ustawowych o niezamieszczanie informacji w BIP-ie. Sekretarz udzielił wyjaśnień, że Gmina 

Rogoźno była związana umową na wykonanie audytu od 2017 roku do połowy 2019 roku. Ponadto sekretarz 

dodał, że do kwoty 129 tys. nie ma obowiązku, by postępowanie  było ogłaszane w BIP-ie, a szacunkowo 

wartość przeprowadzenia audytu wychodziło wielokrotnie mniej bo ok 15 tys. zł. Na koniec dyskusji 

Przewodniczący Komisji oznajmił, że wyślę pismo informujące osobę skarżącą o przedłużeniu terminu 

rozpatrzenia skargi  art. 237 paragr. 4 KPA. W wolnych głosach Przewodniczący Komisji zapytał Burmistrza 

o rozwinięcie kwestii złożenia trzech wniosków na dofinansowanie dróg do Wojewody Wielkopolskiego w 

ramach naboru sierpniowego ogłoszonego na 2019 rok. Burmistrz powiedział, że  dalej nie ma 

rozstrzygnięcia wniosków złożonych 12 kwietnia, więc zgodnie z uchwałą zgłosi wniosek na trzy drogi.  

 Na koniec posiedzenia Przewodniczący Komisji zadał dwa pytania Burmistrzowi: 

 Czy w przypadku uzyskania dofinansowania na wszystkie drogi wystarczy środków w budżecie na 

wykonanie tego zadania? 

 Czy może okazać się tak, że przebudowa zablokuje budowę drogi? 

Burmistrz wskazał, że wszystkie wnioski nie mogą przejść, przejdą co najwyżej dwa, a nie wiadomo co będzie 

jeszcze z wnioskiem powiatowym. Pan Szuberski dodał, że z tego co wie to, żadna przebudowa nie będzie 

przed budową, bo przebudowy są niżej punktowane. 

 

Kolejne posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w dniu 28 czerwca 2019 roku. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Roman Szuberski, Sekretarz Marek Jagoda. Komisja obradowała 

w dwuosobowym składzie na czterech zgłoszonych członków. Na początku spotkania swoją uwagę 

zgłosił radny Henryk Janus, o braku zamieszczenia na e-sesji informacji o terminie Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. Realizując porządek obrad odniósł się do protokołu z grudniowego posiedzenia 

2018 roku oraz styczniowego posiedzenia 2019 roku Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Po krótkiej 

dyskusji członkowie Komisji jednogłośnie przegłosowali przesunięcie przyjęcia protokołów na kolejne 

posiedzenie. Następnie przewodniczący Komisji zaproponował plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na pozostałe trzy kwartały 2019 roku, który został przyjęty jednogłośnie. Głównym tematem 

spotkania było przyjęcie protokołów z grudniowego posiedzenia 2018 roku, styczniowego posiedzenia, 

kwietniowego posiedzenia i czerwcowego posiedzenia KSWiP. W wyniku burzliwej dyskusji okazało się, 

że protokoły po raz kolejny nie mogą zostać przyjęte z powodu nie uwzględnionych uwag radnych przez 

pracownika biura rady. Radny Henryk Janus oznajmił, że na stronie Urzędu widnieje protokół nr 1 

KSWiP, który nie został przyjęty przez Komisję. Głos w tym temacie zabrał Burmistrz, który stwierdził, 

że sam poprawi te protokoły do 2 lipca 2019 roku, tak żeby na następnym spotkaniu Komisja mogła je 

zatwierdzić. Przewodniczący Komisji złożył wniosek o przesłanie wszystkim radnym zakresu 

obowiązków biura rady, który został przyjęty jednogłośnie.  

Na koniec posiedzenia Przewodniczący oznajmił, że zwróci się do Przewodniczącego Rady o 

wspólne zebranie Burmistrza, Przewodniczącego Rady oraz wszystkich przewodniczących Komisji w 

celu poprawy sytuacji w biurze rady. 

ad. 8. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 
uchwał Rady Miejskiej 
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SPRAWOZDANIE 
BURMISTRZA ROGOŹNA 

z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Rogoźnie  
za okres od  17.06.2019 r. do 28.08.2019 r. 

 
a) Uchwała nr XII/103/2019 z dnia 17 czerwca w sprawie zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 

rok 2019, uchwała przesłana do WUW i do RIO, oraz ogłoszona w DZ.U.27.06.2019, poz 6119, 
b) Uchwała nr XII/104/2019 z uchwała przesłana do WUW dnia 17 czerwca w sprawie zmian w 

WPF na lata 2019-2037, 
c) Uchwała nr XII/105/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego zawarcia umów dzierżawy gruntów położonych na terenie gminy 
Rogoźno, uchwała przesłana do WUW 

d) Uchwała nr XII/106/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działek 
gruntu 150/31, 150/42, 150/54, 150/60 – obręb Nienawiszcz, uchwała przesłana do WUW 

e) Uchwała nr XII/107/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek 
nr: 1518/10 i 1519/6, położonych w Rogoźnie przy ul. Kościuszki w trybie bezprzetargowym 
na rzecz użytkownika wieczystego, uchwała przesłana do WUW 

f) Uchwała nr XII/108/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, uchwała 
przesłana do WUW 

g) Uchwała nr XII/109/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Rogoźno, uchwała 
przesłana do WUW oraz ogłoszona w DZ.U.27.06.2019, poz 6120,  

h) Uchwała nr XII/110/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości, uchwała przesłana do WUW 

i) Uchwała nr XII/111/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Rogoźnie do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 
informacji o kandydatach na ławników, uchwała przesłana do WUW 

j) Uchwała nr XII/112/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie zmian w budżecie gminy Rogoźno na 
rok 2019, uchwała przesłana do WUW i do RIO, oraz ogłoszona w DZ.U.27.06.2019, poz 6118, 

k) Uchwała nr XII/113/2019 z dnia 24 czerwca w sprawie zmian w WPF na lata 2019-2037, 
uchwała przesłana do WUW 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Rogoźna 
w okresie międzysesyjnym  

    od  24.06.2019r. do 28.08.2019r. 
 

25 czerwca - udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

28 czerwca - wizyta u Notariusza. 

 - udział w posiedzeniu Komisji SWiP. 

 - udział w zakończeniu służby w szeregach PSP St. Bryg. Sławomira Zdrenka. 

29 czerwca - udział w festynie z okazji Dnia Jaracza i Rożnowic. 

 - udział w festynie rodzinnym w Słomowie. 

30 czerwca  - pożegnanie ustępujących proboszczy z parafii Parkowo, Pruśce, Słomowo. 

01 lipca - udział w spotkaniu z sołtysami. 

02 lipca - udział w spotkaniu z Seniorami uczestniczącymi w projekcie "Twój czas w Gminie Rogoźno" 

05 lipca - udział w otwarciu zmodernizowanej Stacji Uzdatniania Wody w Słomowie. 

- udział w otwarciu nowych przepompowni oraz Punktu Zlewczego w Parkowie. 

 - udział w otwarciu zmodernizowanej Stacji Uzdatniania Wody w Gościejewie. 

06 lipca  - Noc na Orliku – udział w turnieju piłkarskim. 

12-13 lipca - udział  w uroczystych obchodach Dni Przemysła.   
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16 lipca - udział w spotkaniu z Nadleśniczym Nadleśnictwa Durowo. 

17 lipca - udział w ekologicznym Eko Pikniku „17 południka” 

19 lipca - udział  w powiatowych obchodów 100-lecia Polskiej Policji Państwowej w RCK. 

20 lipca - udział w otwarciu turnieju piłki nożnej Play Fair Play. 

 - udział w Festynie i Pikniku Rodzinnym w Gościejewie. 

23 lipca - wizyta u Notariusza. 

24 lipca  -spotkanie z panią Judith Wisborne z Australii. Potomkinią goślińskich i Rogozińskich Żydów. 

25 lipca - wizyta u Notariusza. 

28 lipca - udział we Mszy Św. wprowadzającej nowego Proboszcza parafii w Parkowie i Słomowie- ks. Mariusza 
Byczyńskiego.  

 - udział w Festynie Rodzinnym w Budziszewku. 

03 sierpnia - udział w projekcji filmu „Kogiel Mogiel 3” w wakacyjnym kinie plenerowym na targowisku  miejskim 
„Nasz Rynek”. 

 
04 sierpnia 

- udział w zakończeniu   finałowego turnieju  I Grand Prix Gminy Rogoźno w siatkówce plażowej. 

- udział we Mszy Św. wprowadzającej nowego Proboszcza parafii  Pruśce – ks. Marka Salwy. 

07 sierpnia - udział w podpisaniu z Prezesem Zarządu WFOŚiGW w Poznaniu Panią Jolantą Ratajczak, porozumienia 
w sprawie wspólnej realizacji Programu Priorytetowego „Czyste Powietrze”. 

08 sierpnia - udział w debacie społecznej pt.” Bezpieczeństwo na terenie Gminy Rogoźno” 

09-11 sierpnia - udział w XXIV konkursie Potraw Regionalnych w Czorsztynie. 

15 sierpnia - udział w Turnieju Strzeleckim o Godność Króla Żniwnego  zorganizowanym przez Bractwo Kurkowe 
„Rogoża”  w Łączności z uroczystościami odpustowymi w Słomowie. 

17 sierpnia - udział w Biesiadzie Rodzinnej w Budziszewku .  

19 sierpnia - udział w  posiedzeniu Komisji SSOiK w Przedszkolu nr 1. 

 
20 sierpnia 

- udział w uroczystej zbiórce związanej  z powołaniem kpt. Krzysztofa Pertmana na stanowisko 
Komendanta Powiatowego PSP w Obornikach oraz oddania do użytku zmodernizowanej wozowni dla 
Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej. 

- udział w Komisji Rewizyjnej. 

23 sierpnia - udział w posiedzeniu Komisji SWiP. 

24 sierpnia - udział w Dożynkach Parafialnych w Parkowie.  

26 sierpnia -udział w posiedzeniu Komisji GFiR. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zwrócił uwagę, że był obecny na festynie w Budziszewku, w 

Gościejewie, ale nie uiścił pikniku w Garbatce i zapytał pana burmistrza, czy ten piknik był mniej 

ważny? 

Pan Roman Szuberski oczywiście potwierdził tam swoja obecność i przeprosił radnego za pominięcie 

tego faktu w swoim sprawozdaniu. 

ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan radny Henryk Janus odczytał złożoną interpelację w imieniu klubu: 
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Swoją interpelację odczytał pan rady Krzysztof Nikodem: 

„Proszę o zwrócenie się do ZDP w Obornikach o uporządkowanie wybudowanego pobocza, przy drodze 
powiatowej Nr 272538P w miejscowości Garbatka na odcinku od skrzyżowania z drogą gminną 
272538P do krzyża w stronę miasta Rogoźna. 

Pas między jezdnią, a poboczem mający spełniać rolę sączka wody jest zabrudzony ziemią i zarośnięty 
chwastami i nie spełnia swojego przeznaczenia. Pobocze z kostki również zarasta chwastami. Proszę o 
pilna interwencję na tym odcinku drogi.” 

ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedź na złożoną interpelację przez klub radnych  odczytał pan burmistrz Szuberski. 

 

ad. 13. Wolne wnioski i informacje. 

Pan radny Hubert Kuszak zapytała pana dyrektora RCK o niedawnym przedsięwzięciu – którym jest 
nakręcenie filmu i poprosił dyrektora o kilka słów na ten temat. 

Pan Marcin Matuszewski poinformował, że film jest już gotowy, jednak czeka na swój finał, który będzie 
na wystawie etnograficznej. Na tą wystawę muszą być przeznaczono wyższe środki finansowe i w 
związku z tym jej otwarcie wraz z filmem planowane sa na przełom stycznia i lutego. 
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Radny dodał, iż dobrze byłoby dotrzeć z taką informacją dotyczącą przybliżonego terminu wyświetlenia 
tego filmu do mieszkańców ponieważ z racji tego, iż było to duże przedsięwzięcie – jest w tej sprawie 
dużo zapytań. 

Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał czy burmistrz rozważał mozliwośc odłączenia ośrodka „za 
jeziorem” od RCK i stworzenia np. Rogozińskiego Centrum Sportu i Rekreacji jak jest np. w innych 
miastach? 

Pan burmistrz Szuberski powiedział, że w przyszłym tygodniu dobędzie się spotkanie z panem 
dyrektorem RCK w celu omówienia informacji na temat zysków i strat i wtedy odbędzie się też 
rozmowa – co dalej, jednak na obecną chwile ośrodek będzie funkcjonował w takiej formie jak obecnie. 

Pan radny Jarosław Łatka poprosił radnego Adama Nadolnego o kilka slów na temat mającego powstań 
sklepu w Parkowie? 

Radny Adam Nadolny odpowiedział, że na tą chwile takiego sklepu nie ma w Parkowie i nie wie skąd 
takie zapytanie radny Łatka ma. 

Pan Jarosław Łatka powiedział, że dotarły do niego zapytania od mieszkańców. 

Pan Adam Nadolny powiedział, że nie ma takiej lokalizacji w Parkowie, która pozwalałaby na powstanie 
nowego obiektu. 

Pan Jarosław Łatka zapytał, czy do urzędu w tej sprawie wpłynął jakiś wniosek?  

Burmistrz powiedział, że taki wniosek był, jednak są tam problemy innej natury, a pan Roman 
Piątkowski uzupełnił wypowiedź burmistrza i dodał, że owszem wniosek się pojawił ale jest wątpliwa 
jego realizacja. 

Pan radny Łatka zapytał, czy procedura wniosku o wydanie pozwolenia na budowę ruszyła? 

Pan kierownik odpowiedział, że wniosek był. 

Pani radna Ewa Wysocka zgłosiła wniosek do pana burmistrza w sprawie połączenia komunikacyjnego 
Rogoźna ze Skokami. 

Burmistrz poinformował, że odpowiedź już została udzielona w tej sprawie i dodał, że nie nastąpi to na 
pewno w tym roku budżetowym, bo jest to związane z nakładem dużych środków finansowych – jednak 
cała ta sprawa musi być najpierw przedyskutowana z władzami Skoków. 

Pan radny Sebastian Kupidura zapytał, czy pan dyrektor RCK ma problem z funkcjonowaniem stołówki 
„za jeziorem”, ponieważ doszły go słuchy, że odpada tynk z sufitu i poprosił o wypowiedź w tym 
temacie. 

Pan dyrektor Marcin Matuszewski powiedział, że miał zadziałać w związku z odpadającym tynkiem z 
sufitu, trzeba było naprawić to bo osoby wynajmujące mają pewne wymagania co do odbywających 
się imprez. Na tą chwilę potrzeba tam remontów i modernizacji wszystkiego. Należy sprostać również 
kontrolom, które sa narzucone przez Straż Pożarną, Sanepid, czy inne i tym rzeczom też należy 
poświęcić środki finansowe. Trudno tu mówic o restauracji, jednak kuchnia prosperuje i daje sobie 
świetnie radę, dzięki nowoczesnemu wyposażeniu. 

Pan radny Adam Nadolny poprosił pana burmistrza by w przyszłym harmonogramie komunikacyjnym 
uwzględnić te miejscowości, które są zupełnie odcięte, ponieważ mieszkańcy a zwłaszcza ci starsi maja 



35 
 

problem z dojechanie chociażby do lekarza, a drugą kwestią była sprawa równania dróg – radny 
powiedział, że są miejscowości, które tego równania nie miały w ogóle i pomimo warunków jakie 
obecnie są należałoby takie równania wykonać. 

Pan Roman Szuberski powiedział, że jeżeli chodzi o przewozy to na tą chwilę jest takie rozwiązanie, aby 
mieszkańcy korzystali z przewozów szkolnych, natomiast jeżeli chodzi o równanie dróg to tym temat 
zajmuje się kierownik Andrzejczak, który obecnie jest na urlopie i burmistrz zaproponował, aby pojawić 
się w urzędzie i osoba odpowiedzialna przekaże w tym temacie informacje. 

Pan radny Krzysztof Nikodem poprosił pana burmistrza aby wpłynąć na ZAMK by w mieszkaniu, którym 
zarządza w Garbatce nr 3 tj. świetlica – zostały wymieniona dwa okna. Pan radny dodał, że dwa lata, w 
ciągu których pan dyrektor obiecał tą wymianę już minęły a ich stan jest katastrofalny i należałoby już 
je wymienić. 

Burmistrz obiecał, że w sprawie się przyjrzy. 

Kolejna prośba radnego dotyczyła uzupełnienia dziur od strony drogi S-11 w stronę Garbatki – bloki w 
miejscu, gdzie znajduje się próg zwalniający. 

Pan radny Kuszak zapytał, kiedy pojawia się tablice informacyjne na Placu Marcinkowskiego i kiedy 
zostanie wywołana uchwała w sprawie Promenady? 

Burmistrz poinformował, że sprawa tablic jest w toku, natomiast jeżeli chodzi o Promenadę to głos 
zabrał pan kierownik Piątkowski i powiedział, że są w tej sprawie pewne trudności, gdzie jednej z 
nieruchomości właścicielem jest Krajowy Ośrodek Wparcia Rolnictwa – natomiast z otrzymanej 
korespondencji wynika, iż KOWR nie dysponuje mapami, by tą nieruchomość zlokalizować. Do tego 
należy dodać, iż powstał twór „Wody Polskie”, który niejako jest właścicielem Jeziora Rogozińskiego i 
trudno te nieruchomości wyodrębnić, w dalszej korespondencji KOWR odmawia wydania zgody na 
nadanie nazwy. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zwrócił się z zapytaniem do burmistrza, czy licznik w świetlicy w Garbatce 
u osób, którzy tam wynajmują mieszkanie może być przełożony żeby mieli oni dostęp ze swojej strony, 
ponieważ bardzo często zdarza się tak, że wyskakują tam korki i rodzina jest wtedy bez prądu, a nie 
zawsze jest możliwość, że radny jest na miejscu i może podjechać? 

Pan burmistrz obiecał poruszyć ten temat na najbliższym spotkaniu z panem dyrektorem. 

Radny Nikodem poprosił pana prezesa Aquabellisu o założenie nasadek na liczniki by umożliwić 
zczytywanie tych liczników elektronicznie. 

Pan prezes poinformował, że owszem jest to wykonywane według planu i na końcu przewidziane jest 
Parkowo, Garbatka i Rogoźno. 

Radny zaproponował, żeby w pierwszej kolejności była ta nasadka zamontowana na świetlicach. 

Pan radny Zbigniew Chudzicki przypomniał, że w czerwcu zgłaszał na ul. Kościuszki brakujący fragment 
kostki brukowej i to tej pory nie jest to wykonane. 

Pan rady Sebastian Kupidura zapytał radnego, kiedy ostatni raz tamtędy przejeżdżał, bo ta kosta jest 
już tam kładziona przez panów, którzy to wykonywali. 
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Pan radny Janus poprosił o uzupełnienie na stronie interpelacji radnych, bo ostatnie są z maja i kolejne 
pytanie dotyczyło na jakim etapie jest sprawa czujników czystości powietrza i co zostało w tym temacie 
już zrobione, ponieważ środki sa na to przeznaczone?  

Pan sekretarz odpowiedział na pierwszą część pytania informując że następnego dnia interpelacje 
zostaną uiszczone na stronie, natomiast pan kierownik Piątkowski poinformował, że temat czujników 
jest w rozeznaniu, trwają spekulacje jak to zrobić, żeby było optymalnie – zapytanie ofertowe w 
niedługim czasie zostanie wystosowane. 

Pan radny Kinach poprosił burmistrza o wycięcie krzaków na Wójtostwie przy ul. Słonecznej. 

Pan sekretarz Jagoda udzielił informacji radnym, że w czerwcu poruszana była  sprawa wyboru 
ławników, jednak z racji tej że nie ma kandydatów, uchwały takiej nie będzie. 

Pan radny Jarosław Łatka zapytał pana burmistrza, czy rozważał możliwość wzięcia udziału w programie 
dotyczącym szczepionek przeciwko grypie dla seniorów? 

Pan burmistrz powiedział, że owszem, był już taki pomysł, jednak żeby przeznaczyć środki na taki 
program, należy komuś zabrać, żeby drugiemu dać – ale taka kalkulacja może być zrobiona. 

Pan radny Krzysztof Nikodem cofnął się pamięcią do momentu, kiedy tworzona była jednostka CIS i 
dodał, że wtedy była ona wspierana kwotą 150 tys zł i pani kierownik Gromanowska dodała na komisji 
rewizyjnej, że jest taki zapis, że gmina przez okres 5 lat te środki będzie nadal przekazywała – natomiast 
radny powiedział, że ani on ani inny radny takiego zapisu sobie nie przypomina i w związku z tym jego 
pytanie dotyczyło, czy gmina przez 5 lat ma wspomagać CIS taka kwotę i czy jest taki zapis? 

Pan Roman Szuberski powiedział, że na tą chwile nie jest w stanie odtworzyć szczegółów i dodał, że 
szkoda, iż takie pytanie nie padło na komisji, bo byłby w stanie się burmistrz przygotować, ale nic nie 
stoi na przeszkodzie by udzielić odpowiedzi telefonicznej, jednak pan Przewodniczący Kutka 
zaproponował odpowiedź na zaplanowanej sesji nadzwyczajnej.  

Pani kierownik Tomaszewska poinformowała wszystkich, że zbliżają się dożynki i w związku z tym 
zostały wysłane zaproszenia do zaprzyjaźnionych państw i gmin – na zaproszenie odpowiedziało 
Marianpole, będzie to delegacja 4 osobowa. Pani Tomaszewska poprosiła o wygospodarowanie czasu 
na dotrzymanie towarzystwa. 

Pan Przewodniczący poinformował o wpłynięciu kilku zaproszeń na rozpoczęcie roku szkolnego, ale 
jednocześnie zapytał, czy aktualne jest to, o czym była mowa kiedyś, że każdego roku inna szkoła będzie 
przygotowywała rozpoczęcie roku tzw. Gminne a inna zakończenie?  

Pani kierownik Tomaszewska poinformowała, że tak od tego roku będzie, jedno gminne rozpoczęcie i 
jedno gminne zakończenie. 

ad 14. Zakończenie. 

Na tym Przewodniczący zakończył sesję.  
Sesja zakończyła się o godz. 22:00, protokołowała Anna Mazur. 


